
1 
 

Č. 28 
 
 

Z á p i s 
 

ze schůze Rady města Beroun konané dne 7. 10. 2015 v radní místnosti budovy radnice. 
 

 
 

Přítomni:  Ing. Endrlová Šárka, starostka města, přítomna od 14.40 hod. 
Mgr. Kůs Ivan, místostarosta města  
Brodan Patrik, BBA 
MUDr. Pěničková Dagmar 
Štěpánek Josef 
 
 

Omluven:  MUDr. Hojka Ivo 
 
Ing. Chalupecký Jiří, tajemník MěÚ 

 
 
Ověřovatel zápisu: Štěpánek Josef 
 
 
Zapisovatelka:   Tučková Hana 
 
 
1) Zahájení 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Schůzi rady města zahájil v 14.30 hod. a do doby příchodu starostky Ing. Endrlové jednání  
řídil místostarosta Mgr. Kůs. Připomněl, že počet členů rady města je z důvodu rezignace  
Mgr. Lidinského na funkci člena rady města pouze 6. Počet přítomných členů rady je 4.  
Dále informoval o termínu konání příští schůze rady města dne 21.10.2015 od 14.30 hod. 
Omluvil tajemníka Ing. Chalupeckého z důvodu nemoci a jeho zástupkyni Ing. Slivkovou, 
z důvodu její přítomnosti na výběrovém řízení. 
 
 

2) Schválení programu rady města 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Navržený program: 
 

1)  Zahájení 

2)  Schválení programu RM 

3)  
Zápis č. 1/2015 z jednání pracovní skupiny pro řešení problematiky graffiti  
ve městě Beroun, konaného dne 8.9.2015 

4)  Nakládání s majetkem města 

1.  Bezúplatný převod mobiliáře (květinová výzdoba) od Technických služeb Beroun, s.r.o. 
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2.  Smlouva o právu k provedení stavby – Středočeský kraj 

3.  
Souhlas se zadávacími podmínkami 
„Přístřešky pro cestující + zastávkové označníky - autobusové nádraží u ČD” 

4.  
Rozhodnutí rady o výběru nejvhodnější nabídky.  
Rozhodnutí rady o uzavření smlouvy o dílo.„Oprava opěrné zdi u ZS Beroun“ 

5.  
Rozhodnutí rady o uzavření smlouvy o dílo. „Zpracování projektové dokumentace 
revitalizace původního autobusového nádraží Beroun“ 

5)  
Žádost o dotaci Mgr. Roberta Štolby na akci  
„Taneční orchestr V. Zelinky – Vánoční koncert“ 

6)  
Informace o výsledku soudního řízení ve věci žaloby  
Josefa Bartoše, Ludvíka Hnízdila a Mgr. Martiny Vacinové,  
zastoupených Mgr.et.Mgr. Pavlem Bartošem na město Beroun 

7)  Žádost o dotaci spolku Pro zdraví 21 

8)  Různé - dotazy, připomínky, podněty, informace 

9)  Závěr 

 
 
Navržený program jednání rady města byl schválen. 
 
Usnesení: č. 543/2015 
Rada města Beroun schvaluje program schůze rady města dne 7. 10. 2015 
- 4 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

3) Zápis č. 1/2015 z jednání pracovní skupiny pro řešení problematiky graffiti ve městě Beroun, 
konaného dne 8.9.2015 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Zápisem provedl místostarosta Mgr. Kůs. Informoval o prvním jednání nově zřízené pracovní 
skupiny pro řešení problematiky graffiti ve městě Beroun, kterého se jako vedoucí pracovní 
skupiny zúčastnil. Dne 19.10.2015 proběhne další schůzka, na které budou konkretizovány 
závěry ze str. 3 zápisu. Na 14.10.2015 je naplánována pracovní cesta některých členů skupiny  
do Kadaně, kde se problematikou graffity intenzivně zabývají a mohou pomoci již realizovanými 
zkušenostmi. 6.10.2015 proběhlo jednání s organizací RUBIKON, která vytváří ve spolupráci  
se Švýcary pilotní program pro Českou republiku, jehož cílem je čelit problematice graffity  
a eliminovat důsledky činnosti sprejerů. Zástupce této organizace se účastní příštího jednání 
pracovní skupiny a představí návrhy spolupráce a jejího financování. Dále místostarosta vysvětlil 
příměr „syndrom rozbitého okna“ a vyzval k předcházení tohoto jevu včasným zákrokem 
 – okamžitou likvidací graffiti. Zdůraznil, že represe je potřebná, zároveň však je třeba zaměřit  
se i na prevenci. Např. vymezit plochy, kde bude možné graffiti legálně vytvářet. Základním 
východiskem jednání pracovní skupiny je jednoznačná shoda na skutečnosti, že problematikou 
graffity, která se ve městě vyskytuje, je třeba se zabývat, neboť je to činnost, která poškozuje  
cizí majetek a je trestným činem.  
 

--------------------------- 
V 14.40 hod. se na jednání rady města dostavila a jednání poté řídila starostka Ing. Endrlová. 

Dále přítomno 5 členů rady. 
--------------------------- 
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MUDr. Pěničková se dotázala, proč je členem pracovní skupiny ředitel základní školy  
Mgr. Leopold. 
Místostarosta Mgr. Kůs odpověděl, že Mgr. Leopold je v pracovní skupině jako zástupce škol, 
který sám iniciativně řeší graffiti na škole. 
P. Brodan, BBA se zeptal, jestli město plánuje legální plochy na graffiti. 
Místostarosta Mgr. Kůs odpověděl, že ano, ve spolupráci s Ing. arch. Vilhelmovou a OMI budou 
vytipovány vhodné plochy.  
 
Usnesení: č. 544/2015 
Rada města Beroun bere na vědomí Zápis č. 1/2015 z jednání pracovní skupiny pro řešení 
problematiky graffiti ve městě Beroun, konaného dne 8.9.2015. 
- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

4) Nakládání s majetkem města 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo ke všem předkládaným materiálům v bodu nakládání s majetkem města přednesla 
starostka Ing. Endrlová. 
Do jednání rady města byla k projednání bodu nakládání s majetkem města přizvána  
paní Kermesová, vedoucí Odboru majetku a investic. 
 
1. Bezúplatný převod mobiliáře (květinová výzdoba) od Technických služeb Beroun, s.r.o. 

 
Předmětem daru je dodávka a montáž 4 ks květinových sloupů pro závěsné květináče  
a 8 ks závěsných květináčů, včetně květinové výzdoby. 
 
Starostka Ing. Endrlová připomněla, že mobiliář a květinová výzdoba je darem za špatné 
sekání trávy na jaře letošního roku. 
 
Nebyly vzneseny žádné dotazy ani připomínky. 
 
Usnesení: č. 545/2015 
Rada města Beroun souhlasí s  přijetím bezúplatného nepeněžního plnění (daru) formou 
dodávky a montáže mobiliáře sestávajícího ze 4 ks květinových sloupů pro závěsné květináče 
a 8 ks závěsných květináčů s květinovou výzdobou od společnosti Technické služby Beroun, 
s.r.o., IČ: 27132340, se sídlem Beroun, Viničná 910, PSČ 266 70. 
- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

2. Smlouva o právu k provedení stavby – Středočeský kraj 
 
Jedná se o rekonstrukci mostu přes potok Kačák v obci Hostim u Berouna, při které dojde 
k záboru městských pozemků.  
Pí Kermesová sdělila, že po dokončení stavby bude zaměřen skutečný stav, dle něhož bude 
uskutečněno majetkové vyrovnání. 
Místostarosta Mgr. Kůs se zeptal na termín dokončení rekonstrukce. 
Pí Kermesová sdělila, že ještě letos. 
Starostka Ing. Endrlová doplnila, že o rekonstrukci byli občané informováni v Radničním listu 
a jiných médiích. Dojde k úplné uzavírce, náhradní přemostění nelze postavit. 
 
Usnesení: č. 546/2015 



4 
 

Rada města Beroun souhlasí s uzavřením smlouvy o právu k provedení stavby  
se Středočeským krajem, IČ: 70891095, se sídlem Zborovská 11, Praha 5, Smíchov PSČ 150 21, 
zastoupený Krajskou správou a údržbou silnic Středočeského kraje, příspěvkovou organizací, 
IČ: 00066001, se sídlem Zborovská 81/11, Praha 5, Smíchov PSČ 150 00, za účelem 
rekonstrukce mostu „II/116 Most ev.č. 116-012 přes Kačák v obci Hostim“ na pozemky  
ve vlastnictví  města Beroun p.č. 200/46 – ostatní plocha - jiná plocha, o celkové výměře  
208 m2, p.č. 97 – ostatní plocha - ostatní komunikace, o celkové výměře 220 m2, p.č. 98 - 
ostatní plocha - ostatní komunikace, o celkové výměře 122 m2, p.č. 227/8 - ostatní plocha - 
jiná plocha, o celkové výměře 11 m2 a p.č. 470/4 ostatní plocha - jiná plocha, o celkové 
výměře 16 m2 vše v k.ú. Hostim u Berouna, dle projektové dokumentace na uvedenou stavbu. 
- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

3. Souhlas se zadávacími podmínkami „Přístřešky pro cestující + zastávkové označníky - 
autobusové nádraží u ČD” 
 
Starostka Ing. Endrlová zrekapitulovala, že výběrovým řízením na akci „Veřejná doprava pro 
všechny”došlo k úspoře finančních prostředků, které budou použity na přístřešky pro cestující 
+ zastávkové označníky - autobusové nádraží u ČD, propojení cyklostezky Na Podole  
a revitalizace bývalého autobusového nádraží. Dále informovala, že dnes proběhlo jednání  
se zástupci Českých drah, řešily se mj. i připomínky občanů, návaznost jízdních řádů. 
 
P. Brodan, BBA se zeptal, jestli přístřešky budou vzhledově stejné. 
Pí Kermesová sdělila, že ano, OMI se snaží poptat je stejné, jako instaluje STRABAG. 
 
Usnesení: č. 547/2015 
1. Rada města Beroun schvaluje zadávací podmínky veřejné zakázky „Přístřešky pro 

cestující + zastávkové označníky - autobusové nádraží u ČD“ a souhlasí s případným 
zapracováním změn vzešlých z kontroly zprostředkovatele dotace. 

 
2. Rada města jmenuje hodnotící komisi a její náhradníky pro posouzení a hodnocení 

nabídek pro výše uvedenou zakázku, která bude plnit funkci komise pro otevírání obálek. 
 

- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

4. Rozhodnutí rady o výběru nejvhodnější nabídky. Rozhodnutí rady o uzavření smlouvy  
o dílo.„Oprava opěrné zdi u ZS Beroun“ 
 
Veřejná zakázka malého rozsahu byla zadána prostřednictvím elektronického tržiště 
TENDERMARKET. Do výběrového řízení byla podána 1 nabídka pana Jiřího Trubka,  
která vyhověla všem požadavkům a byla vyhodnocena jako nejvhodnější nabídka.  
Nabídková cena činí 618 987,- Kč bez DPH. 
Předmětem smlouvy je provedení stavebních prací spočívajících v opravě opěrné zdi u mostu 
u ZS Beroun. 
 
Starostka Ing. Endrlová informovala, že po dokončení opravy a provedení zkoušky všech 
segmentů a plovoucích čerpadel budou nová protipovodňová opatření zahrnuta  
do povodňového plánu. 
Místostarosta Mgr. Kůs se zeptal, jestli nevadí, že předpokládaná hodnota veřejné zakázky 
byla 250 000,- Kč a vysoutěžená cena činí téměř trojnásobek. 
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Pí Kermesová odpověděla, že ne, vysoutěžená cena může být vyšší, v rozpočtu města na rok 
2015 je v běžných výdajích, položce 36 - Bydlení, komunální služby, územní rozvoj vyčleněno 
750 000,- Kč na opravu zdi náhonu. 
 
Usnesení: č. 548/2015 
1. Rada města Beroun vyhlašuje nabídku pana Jiřího Trubáka, IČ: 49835157, se sídlem 

Karlova 540, 266 01 Beroun jako nejvhodnější v zadávacím řízení na veřejnou zakázku 
malého rozsahu „Oprava opěrné zdi u ZS Beroun“. Nabídková cena je 618 987,- Kč  
bez DPH. 

2. Rada města Beroun souhlasí s uzavřením smlouvy o dílo na veřejnou zakázku malého 
rozsahu „Oprava opěrné zdi u ZS Beroun“, s uchazečem, který podal nejvhodnější nabídku 
s panem Jiřím Trubákem IČ: 49835157, se sídlem Karlova 540, 266 01 Beroun.  
Cena díla je 618 987,- Kč bez DPH. 

 
- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

5. Rozhodnutí rady o uzavření smlouvy o dílo. „Zpracování projektové dokumentace revitalizace 
původního autobusového nádraží Beroun“ 
 
Veřejná zakázka malého rozsahu byla vypsána prostřednictvím elektronického tržiště 
TENDERMARKET. Do výběrového řízení byly podány tři nabídky, jako nejvhodnější byla 
vybrána nabídka společnosti NOVÁK & PARTNER. Společnost však odmítla podepsat smlouvu, 
proto byl vyzván uchazeč, který se umístil jako druhý, s nabídkovou cenou 295 000,- Kč. 
 
Usnesení: č. 549/2015 
Rada města Beroun souhlasí s uzavřením smlouvy o dílo na veřejnou zakázku malého rozsahu 
„Zpracování projektové dokumentace revitalizace původního autobusového nádraží Beroun“, 
se společností Revitali s.r.o., IČ: 04308557, se sídlem Mechovka 270, 190 14 Praha 9, 
Klánovice, který byl druhý v pořadí, z důvodu, že uchazeč, který podal nejvhodnější nabídku, 
odmítl podepsat smlouvu v předmětném zadávacím řízení. Celková cena díla je 355 000 Kč. 
- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

 
 

5) Žádost o dotaci Mgr. Roberta Štolby na akci „Taneční orchestr V. Zelinky – Vánoční koncert“ 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 
Do jednání rady města byla k projednání bodu 5) a 6) přizvána referentka kanceláře tajemníka 
Bc. Filipová. 
Úvodní slovo přednesla starostka Ing. Endrlová, zeptala se, zda se jedná o opakovanou akci  
a požádala Bc. Filipovou o vysvětlení. 
Bc. Filipová vysvětlila, že se jedná o tradiční vánoční akci, na kterou město přispívá v rámci 
dotací na kulturní činnost. Příjemce dotace, pořadatel akce pan Keller zemřel. Částka, která  
mu byla odeslána na účet, je nyní předmětem dědického řízení. Město zaslalo na Okresní soud 
v Berouně žádost o zařazení pohledávky při řízení o dědictví. Nyní koncert připravuje  
Mgr. Štolba, žádá o dotaci. 
Místostarosta Mgr. Kůs doplnil, že Mgr. Robert Štolba, vedoucí orchestru, převzal organizaci 
projektu, proto požádal o poskytnutí dotace 15 000,- Kč, aby se schválený koncert mohl 
uskutečnit. 
Dále uvedl, že částka zaslaná panu Kellerovi se pravděpodobně vrátí do rozpočtu města. 
 
Usnesení: č. 550/2015 
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Rada města Beroun souhlasí s poskytnutím dotace ve výši 15.000 Kč Mgr. Robertu Štolbovi,  
nar. 8. 7. 1973, bytem Plickova 553/21, 149 00 Praha 4, z organizace 3555 34 29 Příspěvky 
zájmovým organizacím, na částečné pokrytí finančních nákladů spojených s pořádáním akce 
„Taneční orchestr V. Zelinky – Vánoční koncert“ a s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o jejím 
poskytnutí. 
- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

 
 

6) Žádost o dotaci spolku Pro zdraví 21 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesla starostka Ing. Endrlová. 
Bc. Filipová vysvětlila, že spolek Pro zdraví 21 provozuje v Berouně nízkoprahové zařízení pro 
děti a mládež. Spolek požádal o dotaci na zajištění provedení úprav nutných k provozu zařízení 
(WC) a na pořízení 3 ks PC k zajištění výchovně-vzdělávací funkce pro děti a mládež. Informovala, 
že spolek Pro zdraví 21 obdržel letos již 3 dotace na aktivity v sociálně zdravotní-oblasti.  
Místostarosta Mgr. Kůs doplnil, že spolek má sídlo ve Žloukovicích, zařízení však provozuje 
v Berouně, Havlíčkově ulici. Ocenil, že spolek je aktivní, plní v podstatě funkci družiny  
a navštěvuje ho velký počet dětí. O činnosti spolku informovali ředitelé škol rodiče dětí  
a nabídli jim zařízení jako alternativu družiny. 
 
Usnesení: č. 552/2015 
Rada města Beroun souhlasí s poskytnutím dotace ve výši 10.000 Kč spolku Pro zdraví 21,  
IČ: 22844660, se sídlem Žloukovice 34, 267 05 Nižbor, z organizace 3555 34 29 Příspěvky 
zájmovým organizacím, na částečné pokrytí finančních nákladů spojených se zajištěním  
úprav zařízení a nákupu PC a s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o jejím poskytnutí.  
- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

7) Informace o výsledku soudního řízení ve věci žaloby Josefa Bartoše, Ludvíka Hnízdila  
a Mgr. Martiny Vacinové, zastoupených Mgr. et. Mgr. Pavlem Bartošem na město Beroun 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesla starostka Ing. Endrlová. 
 
Žaloba směřovala proti městu Beroun, za bezdůvodné obohacení za užívání pozemků, na kterých 
má město bez souhlasu vlastníků umístěnu stavbu místní komunikace a za užívání vlastníkům  
nic neplatí. V odvolacím řízení, jehož předmětem bylo odvolání proti rozsudku Okresního soudu 
v Berouně ze dne 13.2.2015, které proběhlo u Krajského soudu v Praze dne 27.8.2015, byl 
potvrzen rozsudek prvního stupně. Závěr je takový, že na základě rozsudků jsou sice současní 
vlastníci omezeni na svém vlastnickém právu, ale nemají nárok na žádnou náhradu a jsou vázáni 
věnováním pozemků k obecnímu užívání, které učinila původní majitelka pozemků. 
Místostarosta Mgr. Kůs doplnil, že rozsudek je pro město důležitý, lze ho považovat  
za precedens. 
 
Usnesení: č. 551/2015 
Rada města Beroun bere na vědomí rozsudek Krajského soudu v Praze č.j. 28 Co 321/2015-190 
ze dne 27.8.1015, kterým byl potvrzen rozsudek Okresního soudu v Berouně č.j. 105 C 52/2014- 
156 ze dne 13.2. 2015 ve věci žaloby Josefa Bartoše, Ludvíka Hnízdila a Mgr. Martiny Vacinové, 
zastoupených Mgr. et. Mgr. Pavlem Bartošem, proti městu Beroun o zaplacení částky 18.120,- Kč 
s příslušenstvím. 
- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
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8) Různé - dotazy, připomínky, podněty, informace 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Starostka Ing. Endrlová informovala o právním rozboru zpracovaném advokátní kanceláří  
Havel & a Holásek ve věci prodeje bytu p. Pešlovi. 
V souvislosti s tím sdělila, že narůstají výdaje za zpracování právních rozborů, požadovaných 
z důvodu velmi složitých kauz po advokátních kancelářích. 
 
 

9) Závěr 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Starostka Ing. Endrlová po vyčerpání programu ukončila schůzi rady města v 15.15 hodin.  
 
 
 
 
 
 

 Ing. Šárka  E n d r l o v á     Mgr. Ivan K ů s 
  starostka města Beroun        místostarosta města Beroun 
 
 
 
Ověřil:  
 
 
Zapsala: 
 
V Berouně dne 12. 10. 2015 


